
 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 7. november 2023, kl. 19.30 – 21.15. 

Deltagere: Morten Kyst, Per Isaksen, Stefan Vingborg Andersen, Hanne Moustgaard, Niels 

Brødsgaard, Anders Lindstrøm, Jens Kildemoes, Jan Østergaard, Anne Esbensen. 

Fraværende: Ingen. 

 

 

 

Dagsorden: 

1. Referat fra bestyrelsesmøder den 12. september og 24. oktober 2023 

2. Sag om ”lagerplads i skyen” 

3. Reglement for brug af klokkestabel 

4. Praktiske forhold – udearealer m.m. 

5. Det fortsatte arbejde med program for 2024 

6. Opfølgning på fondsansøgning 

7. Næste møde 

8. Eventuelt. 

 

 
 

Referat (konklusion): 

 

 

1. Referat fra bestyrelsesmøder den 12. september og 24. oktober 2023 

Godkendt. 

 

 

2. Sag om ”lagerplads i skyen” 

Jens fortalte, at tilbud fra One.com kun omfatter 1 person, så det bliver dyrt, og derfor var der 

enighed om, at det opgives. En anden løsning kunne være Facebook, der er gratis, hvilket ikke  blev 

anset for at være interessant, da flere ikke har dette. I stedet aftaltes at fortsætte med Dropbox, hvor 

alle bestyrelsesmedlemmer tilmeldes, hvilket årligt koster et mindre gebyr for ”plads i skyen”.  

Der var enighed om, at Jens gennemgår opsætningen på næste møde. 

 

 

3. Reglement for brug af klokkestabel 

Morten gennemgik den udsendte mail fra Dan Bisp, og der var enighed om stort set at følge det 

fremlagte forslag, idet der dog senere tages endelig stilling til ringningernes omfang, der overvejes 

at være 10 og 5 minutter før en forestilling og efter en pause. 

Niels sørger for fremstilling af graveret skilt og QR-kode, hvortil Morten sender korrespondance 

om historien bag kirkeklokken. 

 

 

 



 

4. Praktiske forhold – udearealer m.m. 

Per fortalte om aftale med Bjarne om, at der undgås brug af kemikalier, og at Bjarne har lovet at slå 

alle pil samt at rive og ordne gangarealer m.m. Endvidere oplyste Per om kontakt til Dansk Asfalt 

om at forhøje pullert ud mod kørevej, hvilket alt sammen blev taget til efterretning. 

Endvidere aftaltes, at Per og Stefan svejser krog til kæde ud mod kørevej. 

 

 

5. Det fortsatte arbejde med program for 2024 

Programforslag på sidste møde blev gennemgået, og det aftaltes, 

at  Morten kontakter Die Herren om tilbudt koncert lørdage 24/5, 1/6, 8/6 eller 15/6 2024, 

at Jan spørger Amin Jensen om mulig koncert (opera/operette) søndag eftermiddag sommer 2024, 

at Niels undersøger mulighed for koncert sommer 2024 med Queen Of Denmark, og 

at Per undersøger mulighed for koncert sommer 2024 med På Slaget 12. 

Drøftelse af program for 2024 genoptages på næste møde. 

 

 

6. Opfølgning på fondsansøgning 

Morten havde 2/11 2023 sendt mail til bestyrelsesmedlemmer med den indsendte ansøgning til 

Lokale- og Anlægsfonden (LAG), og efter enkelte kommentarer var der enighed om at afvente svar 

på ansøgningen, som forventes at foreligge 15. november 2023. 

 

 

7. Næste møde 

Tirsdag den 5. december 2023 kl. 19.30. 

 

 

8. Eventuelt 

Intet. 

 

 

 

 

Referent: Anne Esbensen 


